
Møte 15 - 26.08.2020.   

Innsjekk: 

Ola, Eivind, Vegard, Ingvild, Anne, Brage, Martine og Silje til stede. 

 

Ris/ros:  

Vi har fått spm om det organiseres noe form for Dungeons&Dragons i regi av V&A 

- Ingenting offisielt skjer pdd, men Sekretær kontakter noen folk for å se om det er mulig å 

samle noen interesserte parter. 

 

Prioriterte saker: 

- Resterende styringsdokumenter (bedkom og nukmed) til godkjenning HS hs 

- Styret vedtar endringene 

 

Komiteer (oppdatering): 

 

● Leder:  

○ 30 søkere til komiteer sammen med 70+ nye medlemmer  

- Kjøre ny påmelding-oppfordring. 

- Gjort bra blesting fra starten. 

- Mulig å arrangere spørretime for komiteene på kontoret? Takeover på insta? 

Uke 37. 

○ Møtevirksomhet 

- maks 3 på komite-intervju generelt på gløs. 

- komite-møter kan kjøres på kontoret om man har god avstand. 

- fremdeles kun aktivitet nødvendig for drift som har tillatelse til å finne sted 

på gløs. 

○ Drive Update og backup 

- tilgang via form. 

○ Erfaringsskriv til nyes HS må oppdateres. Deler kan tas muntlig, men skal være mulig 

å finne ting senere.  

○ Kontorvakter og tilganger 

- ingen kontorvakter pga corona. 

- maks 8. 

- tilgang kun til de som må. 

○ Generalforsamling  24.sep (imm 26.sep) 

- Vet ikke om det kan gjennomføres enda - hva om ikke (2 scenarier). 

- unngå zoom,  Ola prøver å få R1 eller F1. (dialog med instituttet) 

- Styrekandidaturer må nesten vente. Vanskelig å bytte kasserer, leder og 

nestleder pga brønnøysundsregistrering. 

○ Ansvaret for Åre faller på nestleder, men nå også faddersjef og fadderkom (som taes 

opp før jul i år) 

- Minor vedtektsbrudd, men det går bra, mistillit sendes til styret@volvox.no  
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● Nestleder: 

○ Evig ros til Anne som fullførte Korona-Fadderperioden med glans!  

○ Åre 

- Hva annet kan vi arrangere hvis Sverige ikke eksisterer i 2021: 

- master-fadderperiode i norge med nye utvekslingsstudenter? 

- samme opplegg på trysil/oppdal? leie setergrend? lianvatnet? 

- Trollkom-maraton? 

- Badekarpadling på ski/vinterOL. 

- Se ann med smittesituasjon. 

○ Komiteer/undergrupper aktivitet 

- Normal drift så lenge retningslinjer følges, begrensninger på bruk av kontoret 

m.m. 

- På gløs: korvirksomhet er lov, samt vital drift. 

- Hva vil skje med KontorKomiteen? Kaffe og vafler er lov med godt 

renhold. 

- Ikke lov å bruke campus til noe sosialt eller bedriftspresentasjoner. 

○ Kontoret 

- Fått grønt lys av vaktmesterne Trond og Roar til å kjøre Extreme Makeover 

Kontor Edition <33 

o KontorKom hjelper til med å fikse. 

o Komitehyller 

- Noen av styrehyllene er overflødige, gi to hyller til de som 

trenger istedet? 

- Kjøpe grønne bokser til alle hyllene. Komite/undergruppe-

logo på alle boksene? 

o Kopper på kontoret? 

- Oblig skyll? Ikke bruk i korona. 

- Settes unna inntil videre. 

o Når corona tillater det er det mulig å kjøre Grand Opening av 

kontoret med kake (movember challenge), styrealbum, gruppevis 

besøk - gitt at dette kan arrangeres på en forsvarlig måte. Litt i tvil 

om det går, men burde være mulig om folk er med:) 

- Kjøleskapet vårt er dødt, mest sannsynlig tatt av tordenværet 

o Sikringer har gått :))))) 

o Ingvild må vi anskaffe to, ett til oss og et til delta, som vi hadde lånt 

det av. 

o Det store er delta sitt, det lille er vårt, kan se på nye/brukte men 

trenger budsjett 

o HIV UT DRITTEN FRA BAKROMMET, KJØP NYE SKAP 

o Fiks overstrømmingsverm 

- Kontortider - skal vi ha det åpent i kontortiden med markerte sitteplasser og 

personellregistrering?  

o Holder stengt enda, da pdd står linjeforeningene selv ansvarlig for 

smittevern. Vi ønsker ikke å risikere smitte, holder derfor stengt. 

  



○ Oversikt fremover: Hva skjer videre i 2020? 

- Immball, genfors. 

- Blesting først når vi vet hva som skjer (det blir i morgen). 

- bedre bruk av volvox-kalender? Det har så langt funker for førstisser. Kort 

tekst, gjerne bilde og link.  

o Crash med opplæring for ALLE? webkom? 

○ Volvox.no - kalender 

- Kan vi begynne å få aktiviteter fremover i kalenderen på volvox.no? Innføre 

at den skal oppdateres av Mediesjef minimum før hvert HS-møte? 

o Medlemmene våre få en bedre oversikt hva som skjer frem i tid. 

o Kan lage et innmeldingsskjema alle kan bruke - kan håndheves hvis 

det ikke blir gitt til Mediesjef før HS-Møte blir det kryss? 

○ Rydding av lageret 

- Tar ut alt, får oversikt, merker hvem som har hvilke områder og prøver å 

finne det som er igjen av arkivet til Alkymisten. 

- Få med en fra hver undergruppe/komite. 

- Krav om inventarliste? God løsning for rotering av folk i linjeforeningen. 

○ Komitehelt daljer 

- Design er klart. 

- Får priser på enkeltdalje og total sum for alle i morgen. 

○ Styret inn/ut 

- Satt på vent inntil koronasituasjonen bedres, kanskje ila 2021. 

○ Volvox 60 i 2021 & Alkymisten 50 i 2022, V&A 25 i 2023 

- Skal planlegging begynne allerede? Vi er ikke sittende styre da, men kan noe 

gjøres klart? Viser til Alkymistens Promosjoner, denne er fra 70-tallet. 

- Ekstra stor krabbe som erstating for jubileum til Volvox? 

○ Fb-Gruppe for alle tidligere Hovedstyrer 

- Opprettes kun ved behov, hensikt historisk arbeid 

o Mulig i slutten av H20 eller ila 2021, mest sannsynlig ved starten av 

historisk arbeid eller etter styret inn/ut (når det skjer). 

- Andre bruksområder: 

o Samle fremtidige og tidligere styrer 

o Avkrefte/bekrefte historisk fakta 

o Opplasting av bilder/historier - historie@volvox.no brukes men Fb er 

mer lavterskel så ikke historiske dokumenter blir liggende privat 

o Passive Goder: kan skape relasjoner og nettverk for potensiell 

sommerjobb og jobb etter studie. 

 

● Kasserer: 

○ Tatt årsberetning og budsjett 

○ Holdt på med Arrkom og Fadderkom 

○ Hjulpet Delta med årsregnskap og lukking av det 

○ Hjulpet Nabla med oppstart av Visma 

○ V&A har 71 nye medlemskap så langt. Aner ikke hva dere dreiv med på 

bildekavalkaden, men den dagen ble det 28 nye medlemskap. Som referanse kan jeg 

si at per 25.08.2019 i fjor var det kun 4 medlemskap.  

○ Genserne vi har er nå 5 år gamle, og det ble tatt opp et alt for stort varelager når de 

ble bestilt i sin tid. Det å heller ta bestillinger og ordne nye gensere på den måten er 

https://drive.google.com/file/d/186Eo9eN5WPBmB9N-GdrYHmewSzffr1Zo/view?usp=sharing
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en langt bedre måte enn å ta opp varelager (ref grønndress og faddergenserne i fjor). 

Det gjør det også mulig å bestille gensere mer hyppig ved å ta bestillinger i stedet for 

ta opp varelager. Jeg foreslår derfor å få bort de gamle vi har, der vi selger genserne 

vi med 50 % rabatt en bestemt dag for et slags ryddesjau. Det vil også frigjøre 

lagerplass, slik at det eneste varelageret vi har er pins, daljer, patcher og kopper (tar 

lite plass). Hva tenker dere? 

- Styret sier kjørr. 

- Hvem setter opp salg? Kasserer/nukmed? 

 

● Arrkom: 

○ Immballet er flyttet til 26. September  

- kutt ut opplesning av hvem som får komiteheltdalje? tar ofte lang tid. Ta alle 

navna i en gjeng og så gi dalje og applaus samlet. 

- Standpunkt på hvem som skal komme inn gratis på arrangementer 

● Skal Nukmed få gratis inngang? mange som bidrar, revy, band, 

arrkom, fotograf. Heller ha fler fotografer. Evt ha mulighet for å ikke 

betale hvis man ikke tar mat eller drikke (altså er man med på 

arrangementet betaler man). 

○ Komite inn/ut? fyll ut hvem som skal ha styre/komitehelt dalje før immballet. 

 

● Bedkom: 

○ 208 medlemmer på ny fb-gruppa. 

○ Venter på åpning fra ntnu, ikke penger til booking eksternt. 

 

● Nukleomedia: 

○ Daljedesign 

○ factsplat har kontaktet oss- grundere som har laget en customizable instabart. 

Negativt innstilt, men skal ha møte. 

 

● Kjelleren: 

○ SÅ LAVTERSKEL AT HAN IKKE HAR NOE ;) 

 

● Faddersjef:  

○ Oppdatering fra faddertiden 

- 80 svar på undersøkelse 

- Funka å ha samme gruppa, noen ville ha mer blanda 

- Noen ville ha mer edruarrangement ??? 

- Lianvannet falt ikke i smak, fleste var tilnærmet edru.  

- Sommer OL funka bra uten alkohol 

- Mye engasjerte fadderbarn 

○ Oppdatering fra master-faddertid 

- …. gikk i vasken, masterfadderkom svikta 

● Nevnes til vedkomne. Er ikke sint, bare veldig veldig skuffet 

- Positivt at masterbarna har fått grupper og kontakt-nett, masterfadderene har 

gjort en knall jobb 

- Skal legge opp til bedre masterfadderkom neste år 

- Kjøre mini-bar-til-bar for masterbarna? Eivind kan mekke barer, folk stiller 

garra opp for vakter. 



○ Tar opp nye fadderkom nå 

○ Fremover: evaluering, kos/kryss-fest på et tidspunkt 

 

Eventuelt: 

● Andre linjeforeninger vil ha XYZ. Kan kjøres på samf, men koster 2k per linjeforening og 

kun 200 påmeldt. Vi har såvidt klart fadderuker, Northug redda oss fra mediestorm, vi trenger 

ikke å styre med ett arrangement som skal ha 800 påmeldte. 


